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Zápis z jednání školské rady č. 6/2023 ze dne 18. 5. 2023 

Zápis z jednání Školské rady při ZŠ a MŠ Horní Benešov, Školní 338, 

příspěvková organizace 

 

zápis č.:                      6/2023 

konaná dne:                18. 5. 2023 

členové ŠR: 

JMÉNO FUNKCE PŘÍTOMEN 

Mgr. Martin Polok, MBA předseda ano 

Ludmila Klichová místopředsedkyně ano 

Mgr. Roman Imrich člen ano 

Ing. Václav Míka člen ano 

Martin Knap člen ano 

Ing. Josef Monsport člen omluven 

  

Program jednání: 

1. Doplnění školního řádu a ŠVP 

2. Inspekční zpráva 

3. Organizační informace 

4. Vztahy školy a rodičů 

5. Investice 

6. Závěr 

Jednání ŠR zahájil předseda ŠR Mgr. Martin Polok, MBA.  

Ad 1 

Doplnění školního řádu a ŠVP: 

Projednání připomínek ke školnímu řádu a ŠVP, potřeba schválit do začátku 

nového školního roku 2023/2024.  
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Ad 2 

Inspekční zpráva: 

Členové školské rady byli obeznámeni v písemné formě i komentářem ředitele 

Mgr. Zdeňka Žandy, MBA, s inspekční zprávou ČŠI, bez připomínek členů 

školské rady. 

Ad 3 

Organizační a personální informace: 

ŠR bere na vědomí změnu ve složení na pracovní pozici učitele 2. stupně ZŠ od 

nového školního roku 2023/2024.  

Výhledově se počet tříd měnit nebude, sloučí se současné 5. třídy (5. A a 5. B). 

Informování o přijatých žácích 9. třídy. V prvním kole se 5 žáků nedostalo na 

střední školu, zbývající žáci se dostali v prvním kole, nyní se čeká na výsledky 

odvolání. V 5. třídě se všichni 4 žáci dostali na 8 leté gymnázium. Naše škola 

byla v umístění žáků do SOU a SŠ velice úspěšná. 

Ad 4 

Vztahy školy a rodičů 

Pan Ing. Míka se ujal slova – problematika vztahů školy a rodičů. Škola se 

zpožděním reagovala kázeňskými opatřeními na prohřešky žáků (pedagogická 

rada proběhla až cca 2 měsíce po prohřešku).  

Možnost vytvoření platformy pro komunikaci školy (vedení školy, pedagogický 

sbor) s rodiči.  

Návrh na vyhodnocení třídních schůzek: třídní učitelé obeznámí vedení 

s připomínkami rodičů, počtem rodičů na schůzkách apod. 

Dotaz na řešení absence s odborem sociálních věcí, oddělením sociálně-právní 

ochrany dětí, případně s odborem sociálních věcí krajského úřadu MSK – 

komunikace s úřady. 
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Šikana na škole – nevíme o ní, a pokud se objeví nějaké náznaky, tak jsou 

řešeny. V případě kázeňských problémů ve třídním kolektivu využíváme 

školního psychologa. 

Aktuální problémy školy – využívání dotací, rozpracované dotace. 

Pan Ing. Míka se zajímal o události v posledním pololetí (odvoz žáka do 

nemocnice, příchod PO4, asistent pedagoga vedoucí výuku), vysvětleno 

ředitelem Mgr. Žandou, MBA. Asistent pedagoga výuku nevede, výuku vede 

učitel, který za ní zodpovídá. 

Ad 5 

Investice 

Rekonstrukce půdy nevyšla v současném dotačním programu, ve kterém byl 

velký přesah žádostí, bude požádáno v jiném programu. 

V budově 1. stupně ZŠ probíhá rekonstrukce kotelny – 3 nové plynové 

kondenzační kotle. Dále zde proběhne výstavba rekuperace. Položení nových 

podlah ve třídách a na chodbě. 

V budově mateřské školy se vytvoří místo bytu 4. třída mateřské školy. 

Vybavení kuchyně (myčky, nerezové regály apod.).  

Školní jídelna získá nové spotřebiče (konvektomat apod.). 

Nový systém pro jídelny mateřské školy i základní školy.  
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Ad 6 

Závěr: 

Příští schůzka rady:   

Elektronickou formou se ŠR spojí kvůli změnám ve školním řádu a ŠVP během 

měsíce srpna 2023. Po dohodě s ředitelem školy se předseda ŠR spojí mailem 

s ostatními členy ŠR. 

Řádná schůze bude svolána předsedou ŠR Mgr. Martinem Polokem, MBA 

v období měsíce září a října 2023. 

Zapsal: Mgr. Roman Imrich 

 

 

Schválil: Mgr. Martin Polok, MBA 

 

V Horním Benešově dne 18. května 2023. 


